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Здравейте,  
Казвам се Станислава Стоилова и живея в Овча Купел.  
Моето предложение относно изграждането на парк Кукуряк е:  
- Изграждане на паркоместа за леки автомобили около целия парк.  
Очертава се парк Кукуряк да бъде голям, атрактивен и посещавам обект от жителите на 
целия квартал и околностите. Това със сигурност ще доведе до наплив от автомобили, 
които обаче няма да има къде да паркират. Затова изграждането на обособени 
паркоместа от четирите страни на парка (по възможност от четирите страни, разбира 
се) е идея, която в дългосрочен план е отлична.  
Вече имаме лош опит с парк Овча Купел, където в почивните и слънчеви дни, както и 
дните с хубаво време, няма къде да се паркира, дори е трудно да се разминават 
движещите се автомобили с паркираните автомобили, да не говорим за майките с 
детски колички.  
Мога да дам пример с изградените перпендикулярно на улуцата паркоместа в 
Докторската Градинка.  
Разбира се, към предложението си добавям разширяване и цялостно преасфалтиране на 
всички улици около парка, както и изграждане на нормални и гладки тротоари на всяка 
улица, така че майките с детски колички да се движат безопасно (в квартала или няма 
никакви тротоари или за драматично зле и по тях не може да се мине с детска количка).  
Надявам се да разгледате предложението ми.  
 
Лек и испешен ден.  
 
С уважение,  
Станислава Стоилова 


